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BRM.0012.5.61.2021 

 

Protokół nr 33/2021 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 

Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2021 r. 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury odbyło się w sali im. Karola Musioła 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 1334 do godz. 1546.  

Posiedzeniu  przewodniczyła radna Anna Tabisz – przewodnicząca Komisji.        

Przewodnicząca Komisji przywitała wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji.  

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 6 członków Komisji 

(radni: Dariusz Chwist, Barbara Kamińska, Anna Łęgowik, Anna Tabisz, Alicja Wiśniewska  

i Urszula Zajączkowska).  

W trakcie realizacji porządku obrad na posiedzenie dołączył radny Marek Kawa.  

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 32/2021 z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Rady 

Miasta Opola w dniu 23 września 2021 r. 

2. Zaopiniowanie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Opola w roku 

szkolnym 2020/21 (druk nr 1017). 

3. Zaopiniowanie informacji dotyczącej stanu opolskiej oświaty w czasie pandemii 

COVID – 19 w latach 2020-2021 (druk nr 1018) – jednocześnie temat z planu pracy 

Komisji. 

4. Temat z planu pracy Komisji: „Informacja na temat udziału uczniów szkół Opola  

w olimpiadach przedmiotowych i osiągniętych w nich rezultatów”. 

5. Sprawy różne: 

- Informacja o możliwości zgłaszania tematów własnych do planu pracy Komisji na rok 

2022 – przyjęcie planu pracy Komisji na posiedzeniu w listopadzie, 

- Wniosek Komisji Edukacji i Kultury w sprawie przekazania materiału: „Szklane 

pułapki, czyli o problemie kolizji ptaków z szybami. Architektura przyjazna ptakom” 

do uwzględnienia przez Komisję Infrastruktury w rocznym planie pracy Komisji. 
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Do punktu 1. porządku posiedzenia: 

Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 32/2021 z posiedzenia Komisji Edukacji  

i Kultury w dniu 23 września 2021 r. jednogłośnie w obecności 6 radnych. Za przyjęciem 

protokołu głosowali radni: Dariusz Chwist, Barbara Kamińska, Anna Łęgowik, Anna Tabisz  

Alicja Wiśniewska i Urszula Zajączkowska. 

Do punktu 2. porządku posiedzenia: 

Wprowadzenia do informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Opola  

w roku szkolnym 2020/21 na druku nr 1017 dokonał Aleksander Iszczuk – naczelnik Wydziału 

Oświaty Urzędu Miasta Opola. 

W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabrali radni: Barbara Kamińska, Urszula 

Zajączkowska, Anna Tabisz oraz Marek Kawa, a także Maciej Wujec – zastępca prezydenta 

miasta Opola oraz Aleksander Iszczuk – naczelnik Wydziału Oświaty. 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2021 r. 

 

do Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Opola w roku szkolnym 

2020/21 (druk nr 1017). 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. informacji. 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Dariusz Chwist, 

Barbara Kamińska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Anna Tabisz, Alicja Wiśniewska oraz 

Urszula Zajączkowska). 

 

Do punktu 3. porządku posiedzenia:  

Aleksander Iszczuk – naczelnik Wydziału Oświaty Urzędu Miasta Opola zreferował 

Informację dotyczącą stanu Opolskiej Oświaty w czasie pandemii COVID – 19 w latach 2020-

2021 na druku nr 1018, który jest jednocześnie tematem z planu pracy Komisji. 

W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabrali radna Anna Tabisz, Maciej Wujec – 

zastępca prezydenta miasta Opola oraz Aleksander Iszczuk – naczelnik Wydziału Oświaty. 
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Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 21 października 2021 r. 

 

do Informacji dotyczącej stanu Opolskiej Oświaty w czasie pandemii COVID – 19  

w latach 2020-2021 (druk nr 1018). 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. informacji. 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Dariusz Chwist, 

Barbara Kamińska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Anna Tabisz, Alicja Wiśniewska oraz 

Urszula Zajączkowska). 

 

Do punktu 4. porządku posiedzenia: 

Omówienia tematu wynikającego z planu pracy Komisji pt. „Informacja na temat 

udziału uczniów szkół Opola w olimpiadach przedmiotowych i osiągniętych w nich rezultatów” 

dokonał Aleksander Iszczuk – naczelnik Wydziału Oświaty Urzędu Miasta Opola. 

 W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabrała radna Anna Tabisz oraz radny Marek 

Kawa, a także Maciej Wujec –zastępca prezydenta miasta Opola i Aleksander Iszczuk – 

naczelnik Wydziału Oświaty. 

 

Do punktu 5. Porządku posiedzenia: 

W punkcie Sprawy różne przewodnicząca Komisji Anna Tabisz poinformowała  

o możliwości zgłaszania tematów do planu pracy Komisji na 2022 rok oraz że przyjęcie planu 

nastąpi na posiedzeniu w listopadzie. Poprosiła członków Komisji, aby propozycje tematów do 

omówienia przesyłać do dnia 15 listopada br. 

Na posiedzeniu Komisji Edukacji i Kultury w dniu 21 września 2021 r. temat z planu 

pracy Komisji pt.: „Szklane pułapki, czyli o problemie kolizji ptaków z szybami” został szeroko 

omówiony pod względem zabezpieczenia szklanych powierzchni przed kolizjami ptaków z 

szybami oraz zapewnienia bezpieczeństwa dzieciom, młodzieży i dorosłym  

w obiektach kultury i oświaty, jednakże zdaniem Komisji wymagałby szerszego ujęcia,  

w którym uwzględniono by pozostałe miejskie obiekty architektoniczne ze szklanymi 

powierzchniami stanowiące zagrożenie dla ptaków.  

W związku z powyższym przewodnicząca Komisji Anna Tabisz złożyła wniosek 

kierowany do Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola o treści: Wnioskuję o uwzględnienie 
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w rocznym planie pracy (2022 r.) Komisji Infrastruktury tematu: „Szklane pułapki, czyli o 

problemie kolizji ptaków z szybami. Architektura przyjazna ptakom”. 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek 7 głosami za. Za przyjęciem wniosku głosowali 

radni: Dariusz Chwist, Barbara Kamińska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Anna Tabisz,  

Alicja Wiśniewska i Urszula Zajączkowska. Radna Barbara Kamińska z uwagi na problemy 

techniczne zgłosiła do protokołu, że jest za przyjęciem powyższego wniosku. 

Więcej spraw nie zgłoszono. Porządek obrad został zrealizowany. Przewodnicząca 

Komisji zamknęła posiedzenie.    

                                                                    

                     

           Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

 

   Anna Tabisz 

 
 

 

 

 

 

Protokołowała:  

Joanna Panas             


